

Features

- A unique anal plug with build in vibration ball for amazing sensations
- · Tapered fit for easy insertion
- · Intuitive operation with remote control
- Suction mount for smooth, flat surfaces
- Chose from 3 vibration levels and 3 thrilling patterns
- Super silky medical-grade silicone surface
- · Splash-proof (IPX6)
- · Rechargeable, USB charging cable included

Operation

1. Charging

Please fully charge MyPlug for around 4 - 6 hours before first use. After that, it will be full charged after about 40 minutes.

LED flashes : charging

LED lights on: fully charged

Hint: The unit will automatically power off if the voltage is lower than 3 V.

2. How to use

Turn on / off:

Please press and hold the "\\" button for 2 seconds, until the button lights.

Please repeat the same operation to switch off the product.

Stand by:

The unit switches off automatically if the unit is not operated 15 minutes in standby mode.

Change the different vibrations:

Remote control operation

- When the unit is activated and in standby mode, press the button on the remote control to cycle through the vibration modes.
- 2. Press the button on the remote control for 2 seconds to stop the vibrations and enter standby mode.



How to change the battery of the remote control

1. Open the battery cover as shown here:

2. Take out the battery and insert the new battery (Type: CR2032)





CR2032

Specification

- Material: Silicone + ABS
- Unit size: 113 x 60 x 60mm
- Vibration pattern: 6
- Charging time: 40 minutes
- Operation time: 50 minutes
- Waterproof: IPX6 Remote control is not waterproof

3. Close the battery cover according to this graphic.

Care and Guarantee

For the most pleasurable sensation, apply some water–based lubricant to your body and to MyPlug before and during use. After use, please rinse it with water and soap and keep it afterwards in a dry and cool place. The product is guaranteed for 1 year from the date of purchase. If you experience problems, please contact the vendor you bought the product from.

中文

特点

● 独特的肛塞外形设计,内置震动球,给你自内而外的激情体验

● 两边收腰设计,插入更简单方便

● 配备远程遥控,解放你的双手

● 底部吸力强劲,可以吸在平滑的平面上使用

3种震动速度,3种震动模式

• 柔软硅胶材质,带来丝滑触感

● IPX6级防水

● 磁吸充电设计,内含USB线

操作方法

1. 充电

第一次使用"小巨蛋"的时候请充电4-6个小时, 之后再每次充电大概40分钟,即可充满。

LED 闪烁: 充电中

LED 常亮: 充满

贴士: 当产品电压低于3V时,产品将自动关机

2. 如何使用

开关机

长按"\\"按键2秒开机,白灯长亮,产品开机并处于待机状态。

重复此操作,产品关机

待机:

待机时间15分钟后自动关机并灯灭

切换模式

短按"₩"按键切换6种震动模式(3种震动速度,3种震动模式)

遥控器操作

1. 产品在待机状态下(灯长亮),按一下遥控器按键, 产品开始震动,再短按下遥控器上的按键,

即可切换到下一个模式。

2. 长按遥控按键2秒产品停止震动, 处待机状态,灯长亮,待机15分钟 后自动关机并灯灭。



如何切换遥控器的电池

1. 按照示意图的方向,打开电池盖

2. 将电池取出,更换新的电池 (电池型号: CR2032)





3. 按照示意图请盖上盖子



规格

- 材料: 硅胶、ABS
- 产品尺寸: 113 x 60 x 60mm
- 震动模式:6
- 充电时间: 40 分钟
- 运行时间: 50 分钟
- 防水: IPX6级防水 遥控器不防水

护理和质保

为了更好体验,请涂抹一些水基润滑液在身体和产品上。使用后,请使用水或者 肥皂进行冲洗,再可以使用玩具喷雾进行消毒,冲洗干净后将产品置于阴凉干燥 处。本产品自购买之日起保修期为1年,如有遇到问题,请首先联系您购买产品 的商家。